
  Fråga  
   

Fråga till ordförande Venzel Rosqvist, Socialnämnden  

Med anledning av den genomförda Medarbetarundersökningen ser vi med oro på hur vi hanterar 

medarbetare i kommunen. 

Vi kan konstatera att det på flera punkter är alarmerande siffror som vi inte uppfattar som att man 

tar på allvar. Om det skall vara en poäng med att genomföra en medarbetarenkät som man ber 

medarbetare att ta tid att fylla i och lyfta fram sin oro anonymt. Då måste det också följas upp aktivt 

och resolut istället för att passera som en rapport som läses upp och ”läggs till handlingarna”. 

Utifrån det undrar vi följande: 

I del 9 Hälsa och arbetsmiljö ser vi att inte ens hälften av de svarande upplever att de får tillräckligt 

med tid för återhämtning. 

Är du nöjd, utifrån medarbetarundersökningen, med hur det ser ut med personalens upplevelse av 

återhämtning? 

Anna Nordstrandh (s) 

 


